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Onderwerp Roosendaal 750 jaar

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Ja, Raadsvoorstel Roosendaat 750 jaar

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Niederer

Volgend jaar viert Roosendaal haar 750 - jarig bestaan en dat mag en moet gevierd worden.

Afgelopen jaren heeft de voltallige gemeenteraad al ingestemd om een budget van € 200.000 te

reserveren voor deze unieke gebeurtenis voor onze inwoners van Roosendaal.

ln het raadsvoorstel wordt een extra budget van € 300.000 gevraagd alsmede een garantstelling voor

deze viering ad € 250.000. ln de bijlagen kunnen we lezen dat ergens in oktober een aangeklede

informatieavond voor bedrijven wordt gehouden om zo gelden voor het 750-jarig bestaan los te weken

Hierover hebben de VLP en de Roosendaalse Lijst de navolgende vragen;

1. ls het college niet bang, dat indien de raad al de garantstelling voor € 250.000 heeft

afgegeven voordat deze informatieavond wordt gehouden, er minder gelden zullen worden

opgehaald omdat men weet dat het geld toch al beschikbaar is? Graag een gemotiveerd

antwoord.

2. Door gelden vanuit derden binnen te halen is hier sprake van cofinanciering. Het geeft het

samen optrekken van gemeente en sponsors aan. Hoe staat het college in de gedachte, om

iedere euro die met een soort "Crowdfunding of inzamelingsactie" voor het feest van 750 jaar

Roosendaal wordt binnengehaald, te verdubbelen tot het benodigde bedrag is bereikt?

Namens de fracties van de VLP en Roosendaalse Lijst

Wilbert Brouwers en Eric de Regt



Wij beantwoorden uw vragen, in overeenstemming met het Stichtingsbestuur Roosendaal 750 jaar, als

volgt:

1. Zoals u weet geldt voor de Stichting Roosendaal 750 jaar een inspanningsverplichting om zelf

€ 250.000 aan inkomsten te venruerven. Zij heeft aangegeven hiervoor haar uiterste best te

gaan doen. Op vezoek van ons college (daarbij geadviseerd door de Stuurgroep) heeft de

Stichting daartoe een plan opgesteld, Eén van de inkomstenbronnen is sponsoring. De

garantstelling is vooral bedoeld om bijeventuele lekorten (het niet halen van het totale bedrag)

niet de leden van de Stichting, die zích vrijwillig inzetten, daar persoonlijk voor aansprakelijk te

stellen, Wij kunnen thans niet beoordelen of uw redenering inzake het minder geld ophalen

door sponsoring bij het afgeven van een garantiestelling juist is, Dat zal de komende tijd

moeten blijken.

2.Zoals u weet ligt de organisatie van Roosendaal 750 jaar volledig bij de Stichting. Het is ook niet

de gemeente die samen optrekt met de sponsors. Naast de bijdrage van de gemeente, gaat de

Stichting ook ander inkomstenbronnen aanboren, Hetgeen heel gebruikelijk is bij het

organiseren van evenementen. Uw suggestie van 'crowdfunding' is een interessante en zullen

we aan de Stichting meegeven.

Het van Burgemeester en wethouders,
Namens

mr. J.M.L. Niederer
Burgemeester


